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Faste saker

22.03.2022 Naturutvalet:
Handsaming i møtet:
Utvalet sitt kvarter: 
Avkjørsle til "Kvamshaug" i Eikedalen
Monica Tjønna (Sp) ønskte å få avklart om avkjørsla frå hovudvegen er godkjent av Statens vegvesen.  
Avkjørsla vart diskutert i samanhang med handsaminga av sak om fritidsbustad på GBNR 34/233 
(Saknr. 004/22) i naturutvalsmøtet 08.02.2022. 
Rådmannen svarar på dette i neste møte. 
Utbetring av vegen til Hagabotnane
Øyvind Steinsland (Bl) stilte spørsmål om status i arbeidet med utbetring av vegen til Hagabotnane. 
Rådmannen orienterte. 
Falleferdige hus på Ytre-Tysse
Linda Haug Kollbotn (Frp) stilte spørsmål om status i oppfølging av saker gjeldanda sikring av 
falleferdige hus på Ytre-Tysse. Rådmannen orienterte om at administrasjonen arbeider med sakene 
og er i dialog med huseigarane. 
Vegdekke over Tyssereinane
Linda Haug Kollbotn (Frp) stilte spørsmål om det var plan om å utbetra holer i vegdekke over 
Tyssereinane. Når vegen om Ytre-Tysse er stengt, vert Tyssereinane nytta som omkjøringsveg for dei 
lokale. 
Rådmannen og leiar teknisk drift forsikra utvalet om at vedlikehald og sikring på Tyssereinane vert 
gjort etterkvart. 

Rådmannen orienterer: 
· Møter med leiar i naturutvalet - Rådmannen har innført formøte med leiar i naturuvalet, Karl 

B. Kollbotn, før kvar møterunde. Det er einigheit om at dette fungerar fint og begge partar 
ønskjer å fortsetje med denne ordninga. 

· Oppfølging av politiske vedtak - administrasjonen prioriterer dette arbeidet framover.
· Kommunal planstrategi - rådmannen har tatt fatt i arbeidet med planstrategi. Skal truleg til 

politisk handsaming i juni.  
· Møte med styringsgruppa i IKTNH. 

Orientering frå eining for samfunnsutvikling: 



· Høgt fråvær i eininga - prosjekt har vorte utsett, men det viktige har vorte gjort. 
· Fleirbrukshall - arbeidet er i rute. Har starta med utarbeiding av anbodsgrunnlag for 

reguleringsprosessen , prosjektering og for sjølve bygginga.   
· Revisjon av VA reglement for tilknytningsplikt - sak om dette skal handsamast i 

kommunestyremøtet i juni. 
· Status VA Bygdavegen - dette arbeidet er ikkje starta pr. no. 
· Trafikksikringstiltak i Gjerdsvegen, skilting og merking i bustadsfeltet på Steinsland - dette må 

sjåast på saman med eventuelle utbetringar og asfaltering. 
· Oppgradering av vegen i Hagabakkane - i rute. Det er sett av pengar i budsjettet til 

forprosjekt, dette arbeidet er igangsett. Kommunegeolog har vore på synfaring. 
· Status turveg Hagabotnane - i rute. Arbeidet med prosjektering er i gang og 

kommunegeologen har vore på synfaring. 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 

NAT- 009/2022 Vedtak:
Orienterings-/referatsaker vert tekne til orientering.

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

· Orienterings-/referatsaker vert tekne til orientering.

Oversikt over faste saker: 
Eventuelle merknader til protokoll frå førre møte.
Orienterings-/referatsaker.
Utvalet sitt kvarter.


